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Wielkimi krokami zbliżają się derby Rzymu. Zanim jednak dojdzie do bity o

Wieczne Miasto, Giallorossi podejmą na Stadio Olimpico zespół Palermo.

Między innymi o najbliższych pojedynkach mówił krótko w wywiadzie dla

bośniackiego portalu sportsport.ba Miralem Pjanic. 

 

- Muszę przyznać, że to miłe, gdy twoje nazwisko jest łączone z wielkimi klubami

europejskimi. W tej chwili nie chcę jednak myśleć o możliwych kierunkach w

przyszłości, koncentruję się wyłącznie na Romie.

 

Dalej mówi o obecnej sytuacji zespołu:

- Możemy i musimy grać lepiej, z Palermo będzie bardzo ważne spotkanie. Po prostu

musimy wygrać, gdyż mamy tego wielką potrzebę. Derby? To specjalne spotkanie,

po prostu mecz, w którym nikt nie może pozwolić sobie na przegraną. Najpierw

jednak myślimy o Palermo.
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